
El Tennis Taula Cassà, nova entitat esportiva 
 
 Tennis de taula. La desapareguda secció del Foment Deportiu, tancada pel mateix club a 
l'estiu, continua amb l'objectiu del campus i les 24 hores 
 
 03/01/14 02:00  - Cassà de la Selva - Borja Sánchez   
 
“L'entitat ha tancat la secció” era la notícia que transcendia l'estiu passat –publicada en El 9 el 
24 d'agost– en referència a la decisió de la junta directiva del Foment Deportiu Cassanenc de 
prescindir d'una de les seves quatre seccions –queden hoquei sobre patins, patinatge i 
bàsquet–. L'única que tenia els equips sèniors en les dues màximes categories estatals i que 
fins i tot havia arribat a participar en competicions europees. Mig any després, el que va ser 
l'últim responsable de la secció que aquest any havia de celebrar el 50è aniversari, Josep 
Granados –ho era des del 1982–, va voler explicar fil per randa el procés de desaparició 
mitjançant un extens comunicat, al final del qual s'anuncia la fundació de Tennis Taula Cassà. 
És una nova entitat esportiva que té el suport de l'Ajuntament de la localitat i que vol tornar a 
organitzar el campus d'estiu al juliol i les 24 hores a l'agost –es van suspendre l'any passat, en 
la 34a edició i amb 263 jugadors inscrits. 
 
Inferioritat 
 
Josep Granados era un dels dotze directius. Cinc eren d'hoquei, entre els quals el president –
Francesc Nadal– i la seva esposa; tres, de patinatge, i dos més, de bàsquet. També en nombre 
d'esportistes estava en inferioritat la secció de tennis de taula (25, amb 160 de bàsquet, 60 
d'hoquei i 80 de patinatge), que ja havia hagut de renunciar el curs anterior (2012/13) a jugar 
l'ETTU Cup Women i la Superdivisió Femenina, amb una reducció del 40% del seu pressupost. 
Al final de temporada, el Cassanenc (sense estrangeres) havia tornat a assolir l'ascens a la 
Superdivisió i la divisió d'honor femenines. Aleshores, el president va decidir reduir encara més 
el pressupost, no pagar cap jugador ni permetre que s'entrenessin o juguessin en cap dels dos 
pavellons, i prescindir d'un dels dos entrenadors. “No hi havia cap justificació, ni esportiva ni 
econòmica”, argumenta Granados, que acabaria dimitint de la junta –Montserrat Batchellí, de 
tennis de taula va fer-ho alhora– tip, també, d'haver de suportar greuges i destrucció de 
material per part d'altres seccions. Mai es reunien les quatre juntes, sinó que era Nadal el que 
ho feia per separat amb cada responsable per comunicar-los les decisions, un funcionament 
que les acabava enfrontant. Un cop acceptades les dimissions, Nadal va eliminar la secció i va 
suspendre les 24 hores (el campus ja s'havia acabat). 
 
La diàspora, mig any després 
B.S.  
 
A més del campus i les 24 hores –un clàssic poliesportiu de la demarcació–, l'entitat té equips 
inscrits en les categories més baixes. En el zonal, Clàudia Curquejo va fer podi en infantil i la 
intenció dels gestors del TT Cassà és recuperar efectius per tornar a jugar en l'àmbit estatal –a 
primera, sota la divisió d'honor–. Anna Badosa i Elisabeth Granados juguen ara a França; 
Mireia Badosa, al Bàscara (ocupa el lloc del Cassanenc en la divisió d'honor), i Clàudia 
Caymel, a Las Rozas. Altres jugadors i jugadores ho fan en l'àmbit territorial i molts van deixar 
el tennis de taula. La nova entitat disposa del suport de les institucions, l'alcalde i la regidora 
d'Esports, Enric Bagué i Sandra Maldonado, el president de la federació catalana, Joan Arnau, i 
Josep Pujols, representant a Girona de la secretaria general de l'Esport. 
 



 
Mireia Badosa amb el Cassanenc, ara al Bàscara Foto: EL 9. 
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